

André Roos  
Corporate Secretary

Ref. No.: 2018/07/AR/190  
16 July 2018

16 يوليو 2018م

Chief Executive Officer  
Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت  
بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of Material Information**

**الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية**

Please note that Ahli United Bank BSC (“AUB”) has been approached by Kuwait Finance House KSCP (“KFH”) to consider approving the execution of a Memorandum of Understanding & Confidentiality of Information to organize the necessary valuation, due diligence and other steps required to combine the respective businesses of both banks through a share swap to create a major regional banking institution, subject to (i) both banks agreeing a mutually acceptable fair exchange ratio for their shares based on valuation studies to be conducted by international investment banking advisors; (ii) completion of satisfactory due diligence and (iii) securing all necessary regulatory and statutory approvals.

نحيطم علماً بأنه قد تقدم بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. بخطاب إلى مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. للنظر في الموافقة على مذكرة تفاهم وسرية معلومات بينهما للبدء في دراسات التقييم والتقصي وغيرها من الإجراءات الفنية والرقابية اللازمة لخلق كيان مصرفي موحد ذو حجم وقدرة على التنافسية إقليمياً ودولياً وذلك رهناً باتفاق البنكين على معدل عادل لتبادل الأسهم بينهما والذي سيتم دراسته من قبل بنوك استثمارية عالمية ورهناً باتفاقهما على نتائج دراسة التقصي النافية للجهالة وبالوصول على كافة الموافقات الرقابية والرسمية المطلوبة لذلك.

AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.

وسيقوم البنك الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع حرصاً على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.

Yours sincerely,

For Ahli United Bank B.S.C.



وتفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to:  
Mr. Amr Moharb, Capital Market Authority

نسخة إلى:  
السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب - هيئة أسواق المال.

## كتاب الإفصاح والشفافية

ملحق رقم (11)

### نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| التاريخ        | اسم الشركة المدرجة                             | المعلومات الجوهرية  |
|----------------|--|---|
| 16 يوليو 2018م | البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البحرين)           | <p>نحيطكم علماً بأنه قد تقدم بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. بخطاب إلى مجلس إدارة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. للنظر في الموافقة على مذكرة تفاهم وسرية معلومات بينها للبدء في دراسات التقييم والتقصي وغيرها من الإجراءات الفنية والرقابية اللازمة لخلق كيان مصرفي موحد ذو حجم وقدرة على التنافسية إقليمياً ودولياً وذلك رهناً باتفاق البنكين على معدل عادل لتبادل الأسهم بينها والذي سيتم دراسته من قبل بنوك إستثمارية عالمية ورهناً باتفاقها على نتائج دراسة التقصي النافية للجهالة و بالحصول على كافة الموافقات الرقابية والرسمية المطلوبة لذلك.</p> <p>وسيقوم البنك الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع حرصاً على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.</p> |
|                | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة | لا توجد آثار جوهرية.  |

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



## Disclosure and Transparency

### Appendix No. (11)

#### Disclosure of Material Information Form

|  |  |
|--|--|
| <b>Date</b>  | 16 July 2018   |
| <b>Name of the Listed Company</b>  | Ahli United Bank B.S.C. (Bahrain)  |
| <b>Material Information</b>  | <p>Please note that Ahli United Bank BSC (“AUB”) has been approached by Kuwait Finance House KSCP (“KFH”) to consider approving the execution of a Memorandum of Understanding &amp; Confidentiality of Information to organize the necessary valuation, due diligence and other steps required to combine the respective businesses of both banks through a share swap to create a major regional banking institution, subject to (i) both banks agreeing a mutually acceptable fair exchange ratio for their shares based on valuation studies to be conducted by international investment banking advisors; (ii) completion of satisfactory due diligence and (iii) securing all necessary regulatory and statutory approvals.</p> <p>AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.</p> |
| <b>Significant Effect of the Material information on the financial position of the Company</b> | No Material Effect.  |

Significant effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies’ which are members of the same Group, the other companies’ disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.